

Submission to the ordinary shareholders' meeting of
Petro Welt Technologies AG

Declaration pursuant to sec. 87 para. 2 AktG

Pursuant to sec. 87 para. 2 of the Austrian Stock Corporation Act (*AktG*), each designated candidate to be elected to the supervisory board of a stock corporation has to disclose prior to the general meeting his/her expert qualifications, professional or similar functions, as well as all circumstances which might give rise to concerns of a conflict of interests.

In order to prove my expert qualifications, professional or similar functions I refer to my *Curriculum Vitae* attached hereto. I do not hold any further occupations or mandates in domestic or foreign corporations or other legal entities except from the occupations listed in my *Curriculum Vitae*. A reason for disqualification pursuant to sec. 86 AktG does not exist.

I herewith declare that I am not aware of any circumstances which might give rise to concerns of a conflict of interests with respect to my function as member of the Supervisory Board of Petro Welt Technologies AG. Further, I herewith confirm that I have not been convicted by law for a criminal act that would compromise my professional reliability.

In case of my election as a member of the Supervisory Board, I herewith declare to accept this election.

Zur Vorlage vor der ordentlichen Hauptversammlung der
Petro Welt Technologies AG

Erklärung gemäß § 87 Abs 2 AktG

Gemäß § 87 Abs. 2 AktG haben vor der Wahl zum Aufsichtsrat die vorgeschlagenen Personen der Hauptversammlung ihre fachliche Qualifikation, ihre beruflichen oder vergleichbare Funktionen sowie alle Umstände darzulegen, die die Besorgnis einer Befangenheit begründen könnten.

Zur Bescheinigung meiner fachlichen Qualifikation verweise ich auf meinen angeschlossenen Lebenslauf, in dem auch meine beruflichen und sonstigen vergleichbaren Funktionen angeführt sind. Außer den in meinem Lebenslauf genannten Funktionen übe ich keine Haupt- oder Nebenberufe oder Organfunktionen bei in- und ausländischen Gesellschaften oder sonstigen juristischen Personen aus. Ein Ausschließungsgrund gemäß § 86 AktG liegt nicht vor.

Ich erkläre hiermit, dass mir keine Umstände bekannt sind, die hinsichtlich meiner Tätigkeit im Aufsichtsrat der Petro Welt Technologies AG die Besorgnis einer Befangenheit begründen könnten. Außerdem bestätige ich hiermit, dass ich nicht rechtskräftig wegen einer gerichtlich strafbaren Handlung verurteilt worden bin, die meine berufliche Zuverlässigkeit in Frage stellt.

Im Falle meiner Wahl als Aufsichtsratsmitglied, erkläre ich hiermit die Annahme dieser Wahl.

03.05.2017

Date



Dr. Ralf Wojtek